

2024 INCENTIVE TRIP

6D5N MagNificent

NEW ZEALAND



ACHIEVERS OF 22ND ANNIVERSARY BRONZE AWARD AND ABOVE



The Kapa Haka Maori Performance



Huka Falls Jet Boat Ride



Te Puia Geothermal Valley



Hobbiton™ Movie Set Tours



Waitomo Glowworm Caves

Nefful USA
 18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748
 ☎ (626)839-6657 ✉ info@neffulusa.com 🌐 neffulusa.com

N50 NEFFUL
 CO-CREATING 50 YEARS SINCE 1973
 INTERNATIONAL

Terms & Conditions

- * Images are for illustration purposes only.
- * Please refer to announcement of **Nefful International Annual Incentive Trip 2023** for more details.
- * Qualifying period for annual sales award requirements is from January 2023 – December 2023.
- * The travel dates and itinerary are subject to potential modifications or adjustments based on prevailing conditions at the destination, there is a possibility that alternative rewards or gifts may be provided in lieu of the originally intended incentive.
- * Nefful International reserves the right to amend the trip itinerary, terms and conditions at any time without prior notice.



NEFFUL INTERNATIONAL ANNUAL INCENTIVE TRIP 2023

Dear NETs and AGMs,

Nefful International is curating a 6 Days 5 Nights trip to New Zealand in 2024 for our top achievers who have achieved the Nefful USA 22nd Annual Requirements (2023).

Embark on a captivating journey through New Zealand's rich Maori culture, where ancient traditions intertwine with modern wonders. Immerse yourself in the vibrant spirit of Rotorua's geothermal wonderland and embark on a journey into the enchanting realm of Middle Earth, where fantastical landscapes and mythical tales come to life. And don't miss the awe-inspiring Huka Falls, a breathtaking cascade of pristine azure waters that will leave you spellbound. Take pleasure in the meticulously crafted luxury voyage designed to empower you to conquer new heights and fuel your drive for future achievements.

Ground trip and accommodation will be arranged and fully paid by the company. Participants will be required to purchase their own flight tickets, visa and personal insurance. The Company will subsidize the air tickets based on the following criteria:

Annual Awards (2023.01~2023.12)	Air Tickets Subsidy
NET	Business Class (fully subsidized)
Super Diamond Award	Economy Class (fully subsidized)
Super Platinum and Diamond Award	US\$460
Double Gold and Platinum Award	US\$270
Bronze, Silver and Gold Award	US\$155

Terms and conditions:

1. The entitlement for this trip is non-transferable. The trip shall be deemed as forfeited if awardees are unable to attend.
2. Couples who are registered under a single account will only be entitled to one placement for the trip, accompanying spouse can join by paying the preferential rate (US\$2,700).
3. The accompanying spouse (must be holding AGM pin title) of the invited AGM can join by paying the preferential rate (US\$2,700).
4. Attendees are required to submit their registration with the company.
5. The Company will have the discretion to decide on all necessary travel arrangements such as departure time, allocation of accommodation, meals and itinerary.
6. Accommodation is based on twin-sharing. Request for single room occupancy must be made upon registration, chargeable at US\$270 per night. Once the request is approved, no refund will be allowed.
7. Participants must apply for the visa before departure date at their own cost, if applicable.
8. Travel insurance is not included in the travel package, participants are encouraged to purchase their own personal travel insurance with Covid-19 coverage. Nefful International will not be responsible if participants are tested positive for Covid-19 during the trip.
9. To ensure safety of everyone, participants are advised to comply with the instructions specified by the company at all time. Nefful International will not be responsible for any loss of personal belongings or accidents that may occur during the trip.
10. Request on travel period extension will not be entertained.
11. All cost, inclusive of transportation and accommodation will not be allowed for cash refund or exchange for other transportation and accommodation reimbursement even if it is not fully expended.
12. Withdrawal or changes will not be allowed once registration is confirmed. A penalty fee of US\$3,900 will be charged for no-show.
13. Participants are required to make their self-arrangement for air ticket purchase and airport transfer.
14. Details on the trip itinerary will be shared later.
15. Nefful International reserves the right to amend the trip itinerary without prior notice.

06.16.2023

2024 獎勵旅遊

綺麗景緻6天5夜

紐西蘭



22週年慶銅獎以上得獎者



毛利人傳統哈卡戰舞



胡卡瀑布噴射快艇



蒂普亞地熱谷



哈比村游覽



懷托摩螢火蟲洞

Nefful USA
18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748
☎ (626)839-6657 ✉ info@neffulusa.com 🌐 neffulusa.com

NEFFUL
INTERNATIONAL
CO-CREATING 50 YEARS SINCE 1973

條件與規則

- * 圖片僅供參考。
- * 詳細內容請查詢2023年度妮芙露海外獎勵旅遊之相關公告。
- * 2023年度業績計算期為2023年1月至2023年12月。
- * 此旅遊日期及內容將視當地實際情況進行異動或調整，亦可能改以其他獎勵方式替代。
- * 妮芙露國際公司保留更改活動內容之權利。



2023 年度妮芙露國際海外獎勵旅遊

致 超級領袖與區域總經理：

妮芙露國際將在 2024 年舉辦「2023 年度妮芙露海外獎勵旅遊--6 天 5 夜紐西蘭」，以獎勵美國妮芙露 22 週年年度得獎者們過去一年的辛勤耕耘。

我們邀請您共同典藏紐西蘭仙境美景，聆聽古老傳說及體驗傳統毛利文化。觀賞羅托魯瓦獨特的地熱景觀，踏上一段猶如中土世界場景再現的夢幻旅途，探索充滿神秘神話色彩的絕美景緻。在令人陶醉的純淨翠藍瀑布流水中，感受胡卡瀑布的磅礴氣勢。期盼這趟精心策畫的悠閒奢華旅程，持續激勵各位挑戰下個巔峰，為未來的衝刺充電！

本旅遊當地的行程由公司招待，參與者須自行處理來回機票、簽證和個人保險等事宜，公司僅補助機票款，機票補助款辦法如下：

年度業績(2023.01~2023.12)	機票補助額
超級領袖	商務艙招待
超級金鑽獎	經濟艙招待
超級白金獎、金鑽獎	US\$460
雙金獎、白金獎	US\$270
銅獎、銀獎、金獎	US\$155

注意事項

1. 獎勵名額不得轉讓，無法如期參加者，則視為自動放棄。
2. 夫妻合併者僅 1 位能獲招待資格，另 1 位可以優惠價(US\$2,700)參加。
3. 受邀區總可邀其配偶（限區總聘階）同行，並可以優惠價(US\$2,700)參加。
4. 欲參加活動者請事先向公司報名。
5. 行程中如出發時間、住宿房間分配、餐飲等皆由公司統一安排。
6. 住宿房間採二人一室。欲預訂單人房者，須於報名時即提出申請，並支付升等差額：每晚 US\$270，凡提出申請即不得取消、不得要求退款或做任何異動。
7. 如為必要，則報名參加者必須在出發前，完成申請旅行簽證。
8. 旅行保險不包含在旅行配套中，建議參與者自行投保個人及冠病旅遊險。如果參與者在旅遊途中冠病檢測呈陽性，妮芙露國際將不承擔任何責任。
9. 於旅遊期間，為了確保安全，參加者須遵守公司要求，並請勿任意離團；若為個人因素，途中發生任何物品遺失或其它意外，公司恕不承擔任何責任。
10. 公司恕不受理任何行程延期之要求。
11. 本行程所包含之交通、食宿等費用，全部或部分未使用不得請求退費或賠償，亦不得要求兌換現金或其他替代之交通、食宿等方式。
12. 本活動經確認報名成功後，不得取消或作任何更改；若最終無法出席，將需支付 US\$3,900 作為未出席費。
13. 參加者須自行安排機票和機場接送。
14. 旅遊詳細內容，待確定後公告。
15. 妮芙露國際保留更改行程的權利，恕不另行通知。

2023 年 6 月 16 日

